
Acta de la sessió  de la Junta  de Districte Marítim

Data:  13 de desembre de 2021
Número: 06/2021
Caràcter: Ordinari
Hora: 20:00 h
Lloc: Saló de Reunions Centre Cultural «la Marina»

Assistixen:

Maricarmen Ribera Soriano Presidenta

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor Partit Popular)

Lidon Ribera Soriano Vocal (Veïna)

Vicente Ortiz Vocal (Veí Designat Alcaldia)

José Carlos Mas Vocal (AA.VV. Meridiano)

Tonica Miralles Cumba Vocal (AC Unió Musical del Grau)

Vicent Bonachera Forner Vocal (AC Scouts)

Roman Simó Gómez Secretari

No  assistixen:  Ester  Giner  Hidalgo  (Vocal  –  Veïna),  Manuel  Gonzalez  Galván  (AAVV
Marjalería) i Esteban Ventura Martí (Vocal Regidor Ciutadans), 

Excusen la seua assistència: Tica Palau Campos (Vocal AAVV El Far),  Matilde Ramos
Alonso (Vocal Veïna Designada Alcaldia) i Ana Raga Cases (Vocal AMPA CEIP El Pinar)

Orde del dia:

1.- Carnestoltes  en el Grau

2.- Precs i preguntes

En el Saló de Reunions del Centre Cultural «la Marina» del Grau de Castelló,
sent les  20:00 h del  dia  13 de desembre  de 2021, sota la presidència  de la Il·lma
senyora  tenienta  d'alcalde,  Senyora Maria  Carmen  Ribera  Soriano,  es  reunixen  els
senyors i senyores abans mencionats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta de
Districte Marítim, amb la meua assistència com a secretari delegat del districte per a
donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la
sessió.

1

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 6
AH

AK
C

ZY
SX

L9
Z7

7Y
2L

4X
M

LF
YG

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 1
 d

e 
2 



1.- CARNESTOLTES EN EL GRAU

La Sra. presidenta va informar els presents que a causa de la incidència actual
del  COVID  l'ajuntament  havia  decidit  suspendre  els  actes  de  celebració  de
Carnestoltes. Va afegir que en un principi, quan es va incloure este punt en l'orde del
dia la intenció era anunciar-los el programa de carnestoltes, que ja estava completat,
però davant de l'evolució de la pandèmia a l'ajuntament no li havia quedat un altre
remei que suspendre les celebracions.

3.- PRECS I PREGUNTES

La Sra. Miralles va preguntar si se celebrarien les Festes de la Magdalena.

La Sra presidenta va contestar que en principi si, però que des del consistori
ja s'estaven preparant per a reduir els actes oficials al mínim en cas que fóra necessari
si l'evolució de la pandèmia no fóra positiva.

El  Sr Guillamón  es va interessar pel desenrotllament del tema de la cessió
del Jardí del Port.

Va contestar la Sra presidenta que el tema seguia pendent.

I sent les 20:30 h  de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi
mes assumptes que tractar, la Sra presidenta alça la sessió. De tot açò com a secretari
En done fe, i para que conste, faig la present acta que firme junt amb la Sra presidenta
de la Junta Municipal de Districte.
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